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◇中国共产党早期报刊谱系与建党理论(笔谈)

从“同仁”到“同志”——作为“机关”刊物《新青年》的形

成(张宝明)(5)o党化、同志与社会化——中共建党初期《新青

年》的三个舆论共同体(赵广军) (8)o从《新青年》到《向

导》——马克思主义与中国革命的互动(李 帅)(13)o色彩是这

样染浓的——以《每周评论》为中心的路径索隐(梁培东)(16)

张宝明等(5)

新时代乡村法治建设的核心命题及路径重构

新时代农村传统文化资源传承创新发展的人才支撑方略

陶泽飞 杨宗科(32)

熊艳(36)

期刊基本参数：CN 41—1027／C木1960木b术16水128水zh木P木￥20．00水1800木18木2021—07
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主 编 李燕燕

副主编 乔学杰

瞬时与时机

语境在图式建构及其具体化中的功能

集体意向性现实生成的基本路径

陶建文(72)

宋保林郭慧华(78)

肖娟娟(82)

新中国灾害治理政策的逻辑理路

——基于52份政策文本的分析

“三反”运动中的“打虎”实践及其影响

武艳敏罗婷(99)

张富文(105)

英文摘要(Abstracts) (127)

执行编辑：陈文新
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Volume 54，No．4(Serial No．274)

Editor-in-Chief：Li Yanyan

Deputy Editor-in-Chief：Qiao Xuejie

2021 No．4(published on July 25)

TITLES OF THE LEADING ARTICLES

The Early Publications of the Chinese Communist Party and the Theory of Building the

Party(Conversation by Writing) ⋯⋯⋯Zhang Baoming，Zhao Guangjun，Li Shuai&Liang Peidong(5)

Research on the Formation Path of Information Technology Application Policy

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Men Yulu，Wang Conghu(20)

——Taking Government Procurement Policy as an Example

Housing Assets and Consumption：is the Policy of’’Stable House Price”Conducive to

Promoting Consumption? ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Wang Yeqiang，Li Yu(41)

Research on the Effect and Mechanism of Highway Infrastructure on the Income Gap between

Urban and Rural Residents in China⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Zhang Jie，Wang Wenkai(55)

Instant and Occurrence—．occsion ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Tao Jianwen(72)

Home—Country，History and Narrative：The Self—Presentation in Wen Tianxiang§

Autobiographical Texts⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Wang Ying(92)

The Work Practice and Impact of“Anti—corruption”in the“Three Antis Movement’’

Ten Important Issues in the Construction of Journalism with Chinese Characteristics

Zhang Fuwen(105)

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Ji Weimin，Liu Borni(112)

The Propaganda Paradigm of News Discourse System with Chinese Characteristics

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Zeng Qingxiang，Yang Xiaoyu(121)

英文译审：李文竞
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